
Referat                                                                  
Bestyrelsesmøde                                     
Tirsdag d. 11. september 2018
 i Lars Bavaria kl. 19.00 

Indkaldte: Kasper Jørgensen, Lars Bøjesen, Fritz Lauritsen, Frank Holm, Hanne 
Clausen, Bjarne Rasmussen og Georg Schønemann.    
  

Fraværende: Bjarne Rasmussen

Dagsorden / referat:               Tovholder:

1. Sidste referat/bemærkninger

Ligesom vores klublokaler ligger vores vejrstation p.t. underdrejet.

Bestyrelsens interne mailliste er fortsat ikke intakt.                                       Kasper

2. Nyt fra formanden.

            Der arbejdes fortsat på et oplæg til bestyrelsens forretningsorden. Lars

            Da adgangen til skabene ikke er åben p.g.a. branden, udsættes pkt.
            til næste bestyrelsesmøde.                    Kasper

3.   Nyt fra A.m.b.a.

       Den 12. september afholdes et møde med A.m.b.a. vedr. lokaleforholdene.               Kasper
       Det er planen at få renset klublokalet helt for røgskader så det atter kan bruges 
       til vores indendørs aktiviteter. Til aktiviteter der kan holdes udendørs, anvendes 
       vores telt indtil videre. Det er opstillet på P-pladsen foran havnekontoret.
       Til undervisningsbrug har vi fået mulighed for at benytte lokaler i Lilleskovs 
       Børnehave. Datoer vedr. disse aktiviteter samt sted, offentliggøres på 
       Facebookgruppen og hjemmesidens aktivitetskalender.            Carl/Kasper

       Hvis klublokalet forbliver ubrugeligt i en længere periode, undersøges 
       muligheden for alternative lokaler. Der holdes en tæt dialog med A.m.b.a. 
       vedr. evt. genhusning.                                                                 Kasper

4.   Nyt fra kassereren.



Fællesmøde arrangeres med A.m.b.a. vedr. udmeldinger.     Lars/Kasper

Vores likviditet ser bedre ud end på samme tid sidste år.

5.  Nyt fra udvalgene.

Kapsejlads:

            Klubbens arrangement for Ylva-DM blev præget at branden i Laguna.  
            Stævnet blev gennemført som planlagt og hurtige beslutninger betød at plan A 
            kunne fastholdes. Der var stor ros fra deltagerne, som fik en god oplevelse 
            både på vandet og på land. 2 sejladser om fredagen og 6 om lørdagen 
            resulterede i, at vores egen sejlklub kunne fejre de første danmarksmestre i 28 år.  
            Den lokale Ylva med Lars Borg, Per ”Splint” Nielsen, Bill Olsen 
            og sejlmageren Preben Kristensen hjemførte pokalen som Danmarks bedst 
            sejlende Ylva. Der deltog 15 både.

            Onsdagssejladserne har gennem hele sæsonen haft en god tilslutning med
            ca. 15-20 både pr. gang, hvilket er yderst tilfredsstillende. 
 
            Agersø Rundt med 72 tilmeldte både, blev gennemført i hård vind med 
            op til 18 sm vind, hvilket betød stort frafald til sejladsen.  Til den 
            efterfølgende fest, var der tilmeldt 250 spisende gæster, som fik en god 
            oplevelse med mange store præmier, og super god musikunderholdning.

Junior:

            Der arbejdets fortsat med udarbejdelsen af retningslinjer for udlån af klubmateriel. Frank

            Af de midler der er indsamlet fra forskellige fonde m.v, besluttede bestyrelsen 
            at indkøbe en optimistjolle til kr. 6.000.  Georg var inhabil i beslutningen.

            Det var utrolig svært at samle frivillige til de Maritime Kulturdage.
            Næste år skal dette planlægges i god tid. Frank

            Junioradf. forsøger at søge midler til et nyt sejl til Feva-jollen, da det 
            gamle er i meget dårlig  stand.               Chr. Houkjær
            Det indskærpes atter, at brugerne passer bedre på det grej klubben stiller 
            til rådighed.                        Frank

Sejlerskolen:

            Den nye Drabant 24, OMEGA skal officielt overdrages til sejlerskolen 
            med tydelig nævnelse af vores sponsor NordeaFonden.                                   Kasper/Søren W

           Det første vinterarrangement, VHF-kurset, afholdes i Lilleskov Børnehave.  
           De nødvendige tilladelser skaffes. Hanne

           P.g.a. branden bringes informationer om vinteraktiviteter på Facebook 
           og på hjemmesidens kalender.                 Carl/Kasper

      6.  Eventuelt:

Nyhedsbrev udsendes snarest.             Georg



Forslag til næste ordinære bestyrelsesmøde:

           Tirsdag den 9. oktober 2018 kl. 19.00.

Referent: Georg Schønemann


